

Spectacle480100
Röntgenschutzbrille

X-ray protective lead glass spectacles (front glasses) with light weight metal frame.
Lead equivalent of 0,75 mm Pb.

*Bleiglasschutzbrille (Frontgläser) mit leichtem Metallgestell.
Bleigleichwert von 0,75 mm Pb.*



Panorama480200
Röntgenschutzbrille

X-ray protective lead glass spectacles (front and side glasses) with light weight plastic frame. Offering 180° panoramic protection.
Lead equivalent of 0,75 mm Pb.

*Bleiglasschutzbrille (Front- und Seitengläser) mit leichtem Kunststoffgestell. Bietet 180° Panorama-schutz.
Bleigleichwert von 0,75 mm Pb.*



Half-apron
Halbschürze

Optimal gonadal and lower body protection during upper body examinations. Made from extremely flexible multiply layer lead rubber sheets. With hip clamp for easy and safe positioning with the patient.
Lead equivalent of 0,50 mm Pb.

*Optimaler Gonaden- und Unterkörperschutz bei Röntgenuntersuchungen des Oberkörpers. Aus mehrlagigem, extrem flexiblen Bleigummi. Mit Hüftbügel zum einfachen und sicheren Anlegen am Patienten.
Bleigleichwert von 0,50 mm Pb.*



Set of 3 different sizes:460530
Satz aus 3 verschiedenen Größen:
30 x 30 / 37 x 45 / 40 x 50 cm

Set of 4 different sizes:460540
Satz aus 4 verschiedenen Größen:
20 x 25 / 30 x 30 / 37 x 45 / 40 x 50 cm



Glove485000
Röntgenschutzhandschuhe

X-ray protective gloves. Made from durable flexible and seamless lead vinyl. With pre-bent fingers. Including linen inner gloves. One pair.
Lead equivalent of 0,50 mm Pb.

*Hergestellt aus sehr langlebigem, flexiblem und nahtlosem Bleivinyl. Mit vorgebogenen Fingern. Inklusive Unterziehhandschuhen aus Leinen. Ein Paar.
Bleigleichwert von 0,50 mm Pb.*

Thyroid Shield470100
Schilddrüsenschutz

Adjustable collar with velcro closure. Providing optimal protection of thyroids and sternum area in combination with an apron. Made from extremely flexible multiply layer lead rubber sheets. Height of tunic 5 cm, length of flair front 9 cm in the center.
Lead equivalent of 0,50 mm Pb.

*Verstellbarer Schutzkragen mit Klettverschluss. Bietet optimalen Schutz des Schilddrüsen- und Sternumbereiches in Verbindung mit einer Röntgenschürze. Aus mehrlagigem, extrem flexiblen Bleigummi. Höhe des Kragens 5 cm, Länge des Frontschirms 9 cm.
Bleigleichwert von 0,50 mm Pb.*



Protection